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Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadsvergadering  
      van 25 mei 2016 
0  per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
  

 
Onderwerp: Houdbaarheid huidig beleid t.a.v. huishoudelijke hulp 
  
Op 18 januari 2016 heeft onze raadsfractie schriftelijke vragen gesteld over de 
houdbaarheid van het huidige beleid ten aanzien van de huishoudelijk hulp. Dit naar 
aanleiding van diverse gerechtelijke uitspraken en uitspraken van de staatssecretaris.  
 
In de beantwoording stelt het college zich op het standpunt, dat met het aanmerken 
van de eerste 3 uren huishoudelijk hulp als algemene voorziening, geen sprake is van 
categoriale uitsluiting van maatwerk. 
 
Op 18 mei heeft de Centrale Raad van Beroep uitspraak gedaan in een drietal zaken 
waarbij het aantal uren huishoudelijke hulp is teruggebracht danwel is ondergebracht 
als algemene voorziening.  
 
Kan het college beargumenteerd aangeven hoe het door de gemeente Harlingen 
gehanteerde beleid, zich verhoudt met de uitspraken van de Centrale Raad van 
Beroep? 
 
 
 
 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


